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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Dr. Kövér László ú r
az Országgyűlés , elpöke részére

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgyű lésről szóló tv. 42. §' (8) alapján bejelentem, hogy írásbeli kérdést kívánok
benyújtani Balogh Zoltán emberi érőforrások minisztere részér e

"Egyházi iskolák diákjait használja a Fidesz a Kubatov-lista bővítéséhez? "

címmel . 8

Tisztelt Miniszter Úr !

Múlt hét pénteken megjelent egy cikk a 444 .hu felületén, mely a "Kubatov Gábor ifjú gárdáj a
óránként ezresért hozta a szoros győzelmeket" címet viseli . Az említett cikk a Fidesz listázási
gyakorlatával foglalkozik, a sajtóból már korábban megismert Kubatov-listáról és annak
összeállítóiról szól . A cikk forrása egy olyan, neve elhallgatását kér ő személy, aki korábban
aktívan részt vett a cikkben Szabad Európa Csapat-nak nevezett (továbbiakban SZECS) ,
magyar állampolgárok pártpreferenciájáról és politikai hovatartozásáról adatokat gy űjtő
szervezet munkájában .

A cikk szerint a SZECS a fideszes politikusok gyerekein és rokonain kívül főleg egyházi
iskolák diákjait toborozta, akik 1000 forintos órabérért cserébe gy űjtöttek adatokat a magyar
állampolgárokról . Mint azt bizonyára tudja, a pártot aláírásukkal nem támogató állampolgáro k
listázása az adatvédelmi törvény értelmében bűncselekménynek min ősül . A publicisztika töb b
konkrét iskolát is megemlít, melynek diákjai részt vehettek a Fideszhez köthet ő törvénytelen
adatgyűjtésben: a Fasori Evangélikus Gimnáziumot, a Deák Téri Evangélikus Gimnáziumot ,
illetve a budai Szent Imre, a Szent Margit és a Szent Benedek katolikus gimnáziumokat.

Kérdezem ezért Miniszter urat :

1.Van-e tudomása arról, hogy az Ön pártja a SZECS nev ű szervezeten keresztül egyház i
iskolák diákjait toborozza és használjá fel törvénytelen adatgy űjtésre?

2. Érkezett-e az EMMI-hez vagy valamelyik háttérintézményéhez olyan panasz, mel y
alátámasztaná a sajtóban megjelent állításokat?

3. Indult a cikk nyomán átfogó vizsgálat? Ellen őrizték esetleg, hogy afelsorolt iskolákban
átlagon felüli hiányzások mutathatóak-e ki a tavalyi év kampányid őszakaiban ?

4.,Elképzelhetőnek tartja, hogy a cikkben említett iskolák politikai nyomásra buzdíthatta k
diákokat arra, hogy részt vegyenek a Kubatov-lista bővítésében, akár törvénytelen
adatgyűjtésben is?



5. Milyen lépéseket kívánnak tenni a felsorolt egyházi iskolák lehetséges törvénysértéseinek a
kivizsgálásáért?

Megtisztelő válaszát írásban várom.

Budapest, 2015 . február 26 .

Tisztelettel :

láh Lajos
Demokratikus Koalíci ó
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